
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 11. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 199
Vil ministeren redegøre for resultaterne af de to rapporter, ministeriet har fået
udarbejdet af henholdsvis Rambøll (”Litteraturstudie om modtagelsestilbud for
nyankomne elever”, oktober 2015) og EVA (”Basisundervisning for tosproge-
de elever i modtagelsesklasser”, 2016) i forhold til betydningen af klasselofter
for en succesfuld integration og undervisning? Ministeren bedes på den bag-
grund redegøre for regeringens ønske om at etablere et nyt særligt tilbud til
flygtningebørn uden krav til undervisningsklasselofter og for regeringens øn-
ske om at hæve klasseloftet fra 12 til 15 (18) elever i de eksisterende modta-
gelsesklasser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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